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Oœwiadczenie skierowane do ministra spraw wewnêtrznych i administracji Jerzego Millera

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z interwencj¹ skierowan¹ do mojego biura senatorskiego przez pana Andrzeja K., emery-

towanego pracownika Biura Ochrony Rz¹du, dotycz¹c¹ przydzia³u lokalu mieszkalnego lub wyp³aty ek-
wiwalentu pieniê¿nego w zamian za rezygnacjê z lokalu, zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹
proœb¹ o udzielenie informacji na temat stanu faktycznego dotycz¹cego przydzia³u lokali osobom za-
kwalifikowanym do otrzymania mieszkania. Z informacji uzyskanych od interweniuj¹cego wynika, i¿
zarówno w 2009 r., jak i w 2010 r. nie wyp³acono ekwiwalentu pieniê¿nego w zamian za rezygnacjê z lo-
kalu mieszkalnego. Problem ten dotyczy nie tylko pana Andrzeja K., ale wszystkich by³ych pracowników
Biura Ochrony Rz¹du.

Jestem przekonany, ¿e zale¿y Panu Ministrowi, podobnie jak mnie, na wypracowaniu takich roz-
wi¹zañ, które mia³yby na celu udzielenie wsparcia wszystkim funkcjonariuszom, którzy zakwalifikowali
siê do otrzymania pomocy wynikaj¹cej z ustawy. Zatem zwracam siê z proœb¹ o przeanalizowanie przed-
stawionego problemu oraz przedstawienie mo¿liwych rozwi¹zañ.

Z powa¿aniem
Zbigniew Szaleniec




